
Referat skolebestyrelsesmøde 

 
Dato: 14.12.2023 kl. 17.00 - 18.45 
Mødeleder: Helle Hjorth 
Referent: Kåre Mortensen 
Deltagere: Ane Stockmarr (Formand), Karen Louise Reeh, Yeliz Jakobsen, Stine Magnussen, Tine Halkjær,  Karen Heide-Jørgensen 
(Medarbejderrepræsentant), Jonas Ulstrup (Medarbejderrepræsentant), Kåre Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder) 
 

Afbud: Pelle, Johan, Anne Festersen 
Fraværende uden afbud:   
 
 

Emne/punkt Hvem 
fremlæ
gger 
punkte
t? 

Hvad skal der gøres med 
punktet? 
● Tage fælles beslutning 

● Give input (til fx 

lederbeslutning) 

● Erfaringsudveksling 

● Diskutere dilemma 

● Orientering 

● Refleksion 

● Udvikling 

 

Tid Form/facilitering Referat  Opfølgning 

 
Godkendelse af 
dagsorden 
 

 Tage fælles beslutning 5 min.  Tilføjes ekstra punkt: 
“Suppleringsvalg”, da 
Christina Wanscher 
er trådt ud af 
bestyrelsen. 
 

 

Suppleringsvalg     HH vil undersøge 
retningslinjer for 
suppleringsvalg. 

 



På næste møde 
sættes punktet 
“forskudte valg” på 
dagsorden. 
 
Vi afholder 
suppleringsvalg i 
begyndelsen af det 
nye år. 
 

 
Nyt fra eleverne 
 

 Orientering 10 min.  Afbud fra 
elevrådrepræsentant
er 
 

 

Orientering om 
medarbejdertrivselsunde
rsøgelse og handleplaner 

Se bilag. 

 
HH 

 
Orientering 

 
20 min. 

 
HH redegør og 
fortæller om 
initiativer. 

Vi fik 
trivselsmålingens 
resultater tilbage i 
uge 43. 
Vi har arbejdet med 
trivselsmålingen med 
MED og AMR. 
 
Vi har bl.a. lavet nyt 
dokument til 
dokumentation af 
krænkende 
hændelser. 
 
Vi har arbejdet med 6 
punkter fra 
trivselsmålingen på et 
personalemøde. 
 

 



Budgetgennemgang: 

Skoleårets afslutning 

Hvilket budget ser vi 
frem imod i 2024? 

 

 
KM og 
HH 

  
45 min. 

 
KM og HH 
fremlægger 
hvordan det ser 
ud. 

Kåre viser vores 
budget gennem det 
regneark, vi arbejder 
med. 
Som budgettet ser ud 
lige  nu, vil vi slutte 
2023 med et mindre 
underskud på 
omkring 20.000 kr., 
dette kan dog stadig 
svinge lidt, da ikke 
alle udgifter og 
indtægter er helt 
afklaret endnu. 
 
Vi drøfter de 
forskellige 
udfordringer vi 
kommer til at se 
budgetmæssigt i 
2024 men bl.a. at vi 
bliver en klasse 
mindre og at der 
flyttes rundt på noget 
løn mellem 
undervisningsdelen 
og SFO. 
 
 

 

 
Eventuelt 
 

alle  5    

 
Punkter til næste møde: 

      



Drøftelse af forskudte 
valg. 
Valg til skolebestyrelsen 
 

       

 

 


